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Aanwezig: stemgerechtigd 

• Eowyn Huybrecht  

• François Vunckx 

• Jolien Jacobs  

• Lieve Delgouffe  

• Linda Vervliet  

• Marcel Hermans   

• Rik Decoene  

• Rita Vranken 

• Stephanie Heyvaert   

• Vincent De Pauw   

• Willy Van Mol 

• Wim Van Caelenberg 

Aanwezig: niet-stemgerechtigd 

• Vivianne Thomas 

• Willy Segers   

• Wouter Van Driessche  

Verontschuldigd 

• Karen Lauwers 

• Marleen Coene 
• Annelies De Pauw  
• Els Van Gucht 
• Linda Verbesselt 
• Liesbeth Vervloet 
• Stephanie Heyvaert 
• Ingrid Van Biesen 
•  

 

Verslag vergadering Adviescommissie Algemeen 
Welzijn 

 

Datum: donderdag 10 september 2020 
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Agenda 

1. Goedkeuring verslag 18 februari 2020 

2. Kasverslag 

3. Werkgroep gewoon andersvaliden - Café Zetta  

4. Adviezen overlopen:  

a. Hoplr;  

b. Nachtzorg 

c. Dierenvoedselbank 

d. Huispaleis: kunst en cultuur voor kwetsbare groepen 

5. Advies reglement gemeentelijke adviesraden 

6. Advies voorstel griepvaccin 

7. Verdere voorbereiding advies activiteit geestelijke gezondheidszorg 

8. Verdere voorbereiding advies buurtzorg en cohesie in corona-tijd 

9. Varia  

 

Voorzitter heet iedereen welkom. 

Hij neemt ook de aandacht aan het feit dat het vandaag de internationale dag van Suicidepreventie is. 

Hij vraagt ook aandacht om in de toekomst dubbele agenda’s te vermijden. 

Agendapunt: 1. Goedkeuring verslag 18 februari 2020  

De adviescommissie keurt het verslag goed.    
Geen wijzigingen aan vooropgestelde budgetten in meerjarenplanning: geplande projecten gaan door. We kunnen 
hierover enkel in ons advies mededelen dat gezien de speciale omstandigheden waar we ons momenteel in 
bevinden we enkel kunnen toejuichen dat er geen wijzigingen zijn aan beleid welzijn (o.a. sociale kruidenier).  We 
vragen wel extra info over het financiële kader rond deze projecten, en ook gedetailleerde info over bijvoorbeeld het 
project ‘Sociale kruidenier’. 
Schepen belooft om zo snel mogelijk het financieel kader en inhoudelijke info door te sturen naar deze 
adviescommissie.   
Er is ook vraag naar stand van zaken van het eventuele oprichten van een ‘fietsbib’.  Dit wordt nagegaan.  

Agendapunt: 2. Kasverslag 

Marcel geeft een kort overzicht van de huidige stand van zaken; ook uitleg over deelbudget Café Zetta. 
Momenteel: 1740 Euro in kas. 
Vincent maakt opmerking dat er door deze stand van budget toch kan afgeweken worden om absoluut ind 
december het voorziene optreden bij café Zetta niet gratis dient te zijn (iemand die een beperkte toelage 
vraagt en/of verplaatsingsonkosten).  De aanwezigen gaan hier mee akkoord. 
Het kasverslag wordt goedgekeurd. 
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Agendapunt: 3. Werkgroep gewoon andersvaliden – Café Zetta 

Zie bijlage III voor het verslag van de werkgroep. 
Lieve en Stephanie lichtten dit verslag toe.  

Agendapunt: 4. Adviezen overlopen 

a. Hoplr – extra aandacht oudere generaties 

Behandeld in de collegezitting van 27 april 2020 

“Het college van burgemeester en schepenen neemt akte van het advies van de 

adviescommissie algemeen welzijn over Hoplr en bezorgt dit aan de leden van de interne 

werkgroep van Hoplr.” 

De leden van de interne gemeentelijke werkgroep van Hoplr hebben een kopie ontvangen van 

dit advies en komen 15/09 samen om dit te bespreken, ook buurtzorgverantwoordelijke van 

Opcura zal komen.  

b. Nachtzorg 

Behandeld in de collegezitting van 27 april 2020 

“Het college van burgemeester en schepenen neemt akte van het advies van 
de adviescommissie algemeen welzijn over het begeleiden en ondersteunen van personen 
met een vraag voor thuishulp en besluit dat dit een dienstverlening is die reeds wordt 
aangeboden in het sociaal huis De Wegwijzer.  

Het college van burgemeester en schepenen neemt akte van het voorstel om een gerichte 
informatiecampagne te voeren over alle mogelijke ondersteuningvorming en om 
samenwerkingsmogelijkheden met mutualiteiten en OPcura te onderzoeken.  

Het college van burgemeester en schepen beslist om een dergelijk communicatieplan rond 
thuiszorg te onderzoeken”.  

Dit staat op de to do lijst van dienst welzijn. Echter corona en bijkomende taken zoals 
taalkamp, opwijk helpt, covid 19 en dergelijke meer hebben tot nu toe voorrang gekregen. 
Wordt vervolgd” 

Adviescommissie dringt er op aan om hier regelmatig op de hoogte gebracht te worden. We 
dringen er op aan om voor zover mogelijk het beloofde communicatieplan te krijgen tegen 
onze bijeenkomst van december.  

 

c. Dierenvoedselbank 

Is bezorgd, verder niets toe te voegen 

d. Huispaleis: kunst en cultuur voor kwetsbare groepen 
 
Behandeld in de collegezitting van 27 april 2020 
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“Het college van burgemeester en schepenen neemt akte van het advies van 

de adviescommissie algemeen welzijn over het inplannen van een laagdrempelige culturele 

voorstelling of kunstworkshop conform de vzw het Huispaleis aanbiedt.  

Het college van burgemeester en schepenen beslist om een dergelijke activiteit eenmalig uit te 
werken en daarna te evalueren.” 

Titel voorstelling : Tis het vliegen, niet de vlucht. 
Genre : belevingstheater voor mensen met een verstandelijke beperking maar ook geschikt 
voor kinderen tot 6 jaar, scholen uit de buurt kunnen dus ook. 
Capaciteit : 70 personen per voorstelling 
Vanwege de nogal zware opbouw dienen we dag voordien te kunnen opbouwen en spelen we 
twee voorstellingen per dag. 
750 euro per voorstelling 
Zonnelied zou 1 betalen en de andere voorstelling cultuur/welzijn  
we passen ons aan, aan de datum van het 40 jarig bestaan van zonnelied, MAW deze 
voorstelling zal niet in de programmabrochure staan. 
 

Agendapunt: 5. Advies reglement gemeentelijke adviesraden  

Zie bijlage I voor het advies. 

 

Agendapunt: 6. Advies voorstel griepvaccin  

Zie bijlage II 

Willy licht zijn voorstel toe. Hij maakt de vaststelling dat er dit jaar veel meer interesse zal zijn om het 

krijgen van een griepvaccin.  Hij denkt dat er massaal meer vraag zal zijn.   

Voorzitter vraagt om een onderscheid te maken tussen sensibilisering enerzijds en het praktisch 

organiseren anderzijds.  

Eowyn licht toe: 15/10-15/11: enkel risicogroepen – pas nadien algemeen. Ook het zorgpersoneel 

wordt apart benaderd.   Logo is er ook van overtuigd dat een soort van massa-evenement zeker 

laagdrempeliger is dan elk apart bij de huisdokter te gaan.  

Met onze adviescommissie roepen we op om een meer drempel verlagende procedure uit te werken, 

i.s.m. apothekers en dokters.  Grote bezorgdheid voor het toedienen van een griepvaccin, er moet 

aandacht besteed worden om dit zo ruim mogelijk te kunnen organiseren. Er moet ook zeker  ook 

gefocust worden naar de doelgroep van 50+. 
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Agendapunt: 7. Advies activiteit geestelijke gezondheidszorg  

Er was reeds een brainstorm geweest in de vergadering van februari 2020, waarin werd afgesproken het 
advies te finaliseren tijdens een volgende vergadering. Zie verslag van die vergadering voor meer 
informatie. 
 
In oktober is de campagne samen veerkrachtig. Eowyn van logo zenneland wordt gevraagd meer uitleg te 
verschaffen.  

 
Karen stelt voor om iets zichtbaar te organiseren en vraagt de leden van de 
adviescommissie om op zaterdag 10 oktober hun kampeerstoel aan hun 
deur, oprit of voordeur te zetten en bewust een praatje te maken met 
passanten. 
 
Een tweede voorstel is om een leuke quote op een goed zichtbaar raam te 
schrijven. Zoals het onderstaande. Er werden speciale stiften aangekocht 
die je kan lenen in het sociaal huis de wegwijzer.  
We vragen aan de gemeente om een oproep te plaatsen op Hoplr zodat 
enkele sociale zielen in Opwijk kunnen meedoen. …  
 
 
 
 
 

 
Zie bijlage III voor het advies  
 
Eowyn van ‘Logo’ geeft meer uitleg over actie ‘raamspreuken’. 
 
 
Klik of tik om tekst in te voeren. 

Agendapunt: 8. Verdere voorbereiding advies buurtzorg  

Nvt, is reeds gegeven via advies Hoplr en punt 7.  

Oproep François: cohesie naar niet bereikte groepen moeten verbeterd en uitgebreid worden.  De specifieke 
doelgroepen hebben ook het recht tot gebruik van andere middelen die toegankelijker zijn voor hen.  

(Opwijk Info, het hernieuwde Opwijks Leven, bestaande buurtwerkingen, ..) 

Er moet nagedacht worden om initiatieven te nemen naar het verhogen/verbreden van de cohesie en 
communicatie? Kan er mogelijk een initiatief genomen worden i.s.m. andere adviesorganen? (na corona). 

Blijven aandacht aan besteden. 

Kunnen verenigingen eens niet wat meer in the picture gezet worden? Hun nut benadrukken?  

Moet het ‘bewegen’ dat in corona tijden zo populair was, nu niet terug meer promoten?  ‘Blijven bewegen’ 

 

13 oktober: film (think pink): reserveren – mogelijk 2e voorstelling in namiddag. 
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Verslag: Vincent De Pauw en Karen Lauwers  

Datum volgende vergadering: ? Datum volgend dagelijks bestuur? 
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Minimum de helft van de stemgerechtigde leden waren aanwezig:    Kies een item.    

Er werd voldaan aan de 2/3e man-vrouwverhouding:    Kies een item.    

 

Welke stappen werden ondernomen? 

(= welk naslagwerk is er gebeurd en wie werd betrokken in de opmaak van dit advies?) 

We zijn nu een jaar aan de slag met dit reglement, het reglement hebben we allemaal doorgenomen, het 
advies werd voorbereid op het dagelijks bestuur en daarna besproken op algemene vergadering van de 
adviescommissie algemeen welzijn.  

Inleiding / situering 

(= achtergrondinformatie zorgt voor een duidelijk beeld van het vraagstuk. Zo begrijpen alle lezers de kwestie 
die op tafel lag.) 

De gemeente Opwijk vraagt advies aan de adviescommissies en -raden wat betreft het recent uitgewerkt 
reglement gemeentelijke adviesraden.  
 
 

Advies 

(= weergave van het voorstel + argumentatie) 

Algemeen stelt de adviescommissie welzijn  
Artikel 1 Het gegeven van adviescommissies en raden geeft nog steeds verwarring en de manier van 
opsommen wekt de indruk dat commissies minderwaardig zijn.  
Artikel 3 De adviesraad kan worden samengeroepen op vraag van 1/3e van de leden. Graag wensen 
we hier een verduidelijking aan te brengen door het woord “alle” toe te voegen: “… op vraag van 
tenminste 1/3de van alle leden van de adviesraad”.  
Artikel 25 en 27. Tijdens de voorstelling van dit reglement werd reeds aangegeven dat de stuurgroep 
van deze vergadering werd geschrapt. Graag ook officieel doorvoeren in het reglement. Wat betreft de 

Bijlage I 

Advies Adviescommissie Algemeen Welzijn 

 

Datum: donderdag 10 september 2020  

 

Titel: Advies reglement gemeentelijke adviesraad   
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samenstelling van de vrijetijdsraad en welzijnsraad wensen we daar de voorwaarde aan te koppelen 
van stemgerechtigde leden.  

 
Nota: De Welzijnsraad is in realiteit nog niet samen geroepen. Dit was voorzien in mei 2020, maar daar 
heeft corona een stokje voor gestoken. De Welzijnsraad is enkel verbonden in thema, er zijn geen 
overkoepelede reglementen die hier gelden, noch is er een wettelijke bepaling over deze raad. Dit in 
tegenstelling tot de vrijetijdsraad. We willen deze structuur alsnog een kans geven en op een later tijdstip 
terug evalueren.  
 
Overzichtelijkheid: duidelijker omschrijven welke items van toepassing zijn voor de specifieke regels uit 
het reglement van de Welzijnsraad. = afzonderlijk reglement per adviescommissie. 
 

 
 

 
 

 

Minderheidsstandpunt (indien van toepassing) 

(= normaliter is er geen minderheidsstandpunt. Indien dat het toch het geval is, geef het dan weer met daarbij 
eigen argumentatie. Alleszins: vermijd stemmingen over de inhoud van een advies.) 

Klik of tik om tekst in te voeren. 

  
 
 
We hopen op een positief onthaal van dit advies en kijken uit naar jullie reactie, 
 
 
 
 
…………………  ………………… 

Voorzitter Ondervoorzitter 

 

 

 

 

 

Terugkoppeling college van burgemeester en schepenen 

 

Datum terugkoppeling zitting college van burgemeester en schepenen:  
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Klik of tik om een datum in te voeren. 
 
 
 

Antwoord college:  
 

Klik of tik om tekst in te voeren. 
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Minimum de helft van de stemgerechtigde leden waren aanwezig:    Kies een item.    

Er werd voldaan aan de 2/3e man-vrouwverhouding:    Kies een item.    

 

Welke stappen werden ondernomen? 

(= welk naslagwerk is er gebeurd en wie werd betrokken in de opmaak van dit advies?) 

Een voorstel van promotie en toegankelijke griepvaccinatie van een van de leden van de adviescommissie 
werd besproken op het dagelijks bestuur en de algemene vergadering van deze adviescommissie.  

Inleiding / situering 

(= achtergrondinformatie zorgt voor een duidelijk beeld van het vraagstuk. Zo begrijpen alle lezers de kwestie 
die op tafel lag.) 

Een griepvaccinatie wordt door het coronavirus nog belangrijker.  

Advies 

(= weergave van het voorstel + argumentatie) 

Algemeen stelt de adviescommissie welzijn dat er extra aandacht moet worden besteed aan de 
griepvaccinatie.  

1) Een meer uitgebreide promotiecampagne met focus op de risicogroepen.  
2) De adviescommissie roept op om een meer drempel verlagende procedure uit te werken, i.s.m. 

apothekers en dokters en vraagt aan de gemeente om ondersteuning te bieden en dit kenbaar te 
maken aan de apothekers en dokters.  
 

 
 

 

Bijlage II 

Advies Adviescommissie Algemeen Welzijn 

 

Datum: donderdag 10 september 2020  

 

Titel: promotie griepvaccin  
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Minderheidsstandpunt (indien van toepassing) 

(= normaliter is er geen minderheidsstandpunt. Indien dat het toch het geval is, geef het dan weer met daarbij 
eigen argumentatie. Alleszins: vermijd stemmingen over de inhoud van een advies.) 

Klik of tik om tekst in te voeren. 

  
 
 
We hopen op een positief onthaal van dit advies en kijken uit naar jullie reactie, 
 
 
 
 
…………………  ………………… 

Voorzitter Ondervoorzitter 

 

 

 

 

 

Terugkoppeling college van burgemeester en schepenen 

 

Datum terugkoppeling zitting college van burgemeester en schepenen:  
 
Klik of tik om een datum in te voeren. 
 
 
 

Antwoord college:  
 

Klik of tik om tekst in te voeren. 
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Verslag overleg werkgroep gewoon anders, 25/08/2020 

Aanwezig: Wouter, Frans, Ric, Lieve, Marieke, Karen, 

Verontschuldigd: Annelies, Steph 

De doelstelling van dit overleg is om een alternatieve vorm van Café Zetta uit te werken. We wensen mensen weer 

samen te brengen in een gezellige sfeer van samenhorigheid. De richtlijnen voor een activiteit blijven veelal hetzelfde: 

bewaar je afstand & was en/of ontsmet de handen. Hier moeten we streng op toezien omdat een deel van onze zetta-

gangers behoren tot een risicogroep (mensen met een verhoogd risico om te worden besmet).  

De brainstrom van de werkgroep heeft geleid tot het volgende:  

- Tweemaandelijkse bijeenkomst, bij voorkeur op de 3e woensdag van de maand: te starten in oktober en dan 

december. 

- Grotere zaal gebruiken: ofwel de zaal van Nijdrop of De Schuur. Tafeltjes verspreid in de zaal in caféstijl en 

deze gezellig aankleden. Zonnelied zorgt voor deco op de tafel en bordjes ik heb dorst en Karen/Kapstokske 

voor tafelkleedjes  

- In geval van De Schuur: dan bieden we Opwijkse dranken aan. 

- Inschrijven is wenselijk, niet verplicht 

- We voorzien vervoer voor zij die er niet geraken en zoeken nog vrijwilligers: momenteel staan Wouter, 

Marieke en Lieve op het lijstje 

- We zorgen voor ontsmettingsgel, duidelijk afgebakende route naar tafeltje en toilet, 

 

Woensdag 21 oktober - Filmvoorstelling: Koko Flanel 

18.30 uur deuren gaan open, drankje en hapje  

19 uur start film 

Incl. pauze – drankje/toilet 

Gratis 

Nieuw: Nijdrop heeft zich zeer open gesteld en het zal dus daar doorgaan. 

Bieden hulp aan: Vincent, François, Annelies, Marieke, Steph, Wouter, Karen, Frans 

 

Woensdag 16 december - Optreden  

18.30 uur deuren gaan open, drankje en hapje  

19 uur start optreden 

Incl. pauze – drankje/toilet 

 

BIJLAGE III: Overleg werkgroep 
gewoon  

andersvaliden 

Verslag  
Datum: 25-08-2020 
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Brainstorm optreden: blijbloezen, dromeo’s van Opwijk, iemand dat flauwe moppen komt vertellen, muzikant dat 
Vlaamse Slagers zingt, … we vragen input aan de adviescommissie.  
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Minimum de helft van de stemgerechtigde leden waren aanwezig:    Ja    

Er werd voldaan aan de 2/3e man-vrouwverhouding:    Ja    

Welke stappen werden ondernomen? 

(= welk naslagwerk is er gebeurd en wie werd betrokken in de opmaak van dit advies?) 

Voorstel nagelezen van dienst welzijn en een toelichting ontvangen van de campagne Samen 
Veerkrachtig door Eowyn van Logo Zenneland. 
 

Inleiding / situering 

(= achtergrondinformatie zorgt voor een duidelijk beeld van het vraagstuk. Zo begrijpen alle lezers de kwestie 
die op tafel lag.) 

De adviescommissie hecht veel belang aan aandacht voor geestelijke gezondheid.  

Dat heeft de adviescommissie in het verleden getoond met het project ‘ik zie u zitten’. 

Advies 

(= weergave van het voorstel + argumentatie) 

l 
Met algemeenheid van stemmen positief = ok dus  

 

 

BIJLAGE III 

Advies Adviescommissie Algemeen Welzijn 

 

Datum: donderdag 10 september 2020  

 

Titel: advies activiteit geestelijke gezondheidszorg 
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Minderheidsstandpunt (indien van toepassing) 

(= normaliter is er geen minderheidsstandpunt. Indien dat het toch het geval is, geef het dan weer met daarbij 
eigen argumentatie. Alleszins: vermijd stemmingen over de inhoud van een advies.) 

Klik of tik om tekst in te voeren. 

  
 
 
We hopen op een positief onthaal van dit advies en kijken uit naar jullie reactie, 
 
 
 
 
…………………  ………………… 

Voorzitter Ondervoorzitter 

 

 

 

 

 

Terugkoppeling college van burgemeester en schepenen 

 

Datum terugkoppeling zitting college van burgemeester en schepenen:  
 
Klik of tik om een datum in te voeren. 
 
 
 

Antwoord college:  
 

Klik of tik om tekst in te voeren. 

 


